

PRESS RELEASE

MLawGroup advises Accel Partners in acquiring stake in einsurance Agency AG

Munich, January 21, 2008

MLawGroup advises the venture capital firm Accel Partners in an acquisition of stake in the amount of EUR 27m in einsurance Agency AG, a Munich company providing comparisons of insurances over the internet. With the strategic stake, Accel Partners wants to promote the expansion of einsurance.

Accel Partners is one of largest venture capital firms worldwide. Accel partners, based in Silicon Valley and London, founded more than 25 years ago, has raised a series of 9 funds, with 3 billion US-Dollars under management and helped build over 200 companies.

Einsurance provides independent comparisons of insurances and financial services as well as opportunities for direct contract conclusion over the internet. The company, founded in 1999, by far is the no. 1 in selling insurance and financial services over the internet in Germany.

MLawGroup berät Accel Partners bei Beteiligung an einsurance Agency AG

München, 21. Januar 2008

MLawGroup berät die Risikokapitalgesellschaft Accel Partners bei einer Beteiligung in Höhe von EUR 27 Mio. am Münchener Internet-Versicherungsvergleichsanbieter einsurance Agency AG. Accel möchte mit der strategischen Beteiligung die Expansion der einsurance weiter vorantreiben.

Accel Partners ist eine der größten Venture Capital Firmen weltweit mit Büros im Silicon Valley und London. Accel Partners wurde vor mehr als 25 Jahren gegründet und verwaltet im Rahmen von 9 Fonds mehr als 3 Milliarden US-Dollar mit mehr als 200 Beteiligungen.

einsurance bietet unabhängige Versicherungs- und Finanzvergleiche mit direkter Abschlussmöglichkeit im Internet. Das Unternehmen wurde 1999 gegründet und ist mit Abstand die Nummer Eins im Vertrieb von Versicherungs- und Finanzdienstleistungen über das Internet in Deutschland.

Counsel to Accel Partners:

MLawGroup, München: Dr. Hubert Besner (Lead), Dr. Florian Anselm (Corporate), Henno Groell (IP), Diana Massa (Corporate), Stephan Appt, LL.M. (IP).

Counsel to einsurance:

Pöllath & Partner, München: Philipp von Braunschweig, Carolin Vanscheidt (Corporate).

About MLawGroup

MLawGroup is a highly specialized law firm located in Munich, Germany.

We advise our clients in three practice areas:

- Complex M&A and technology transactions
- Legal services for technology and media companies
- Venture capital transactions.

Our national and international clients are technology and media companies of all sizes, including advertising, automotive, biotechnology, entertainment, IT, internet, media, semiconductor and telecom companies.

They turn to us because of the quality of our work, our industry focus, our responsiveness, our international experience and our independent and reliable judgment.

Berater Accel Partners:

MLawGroup, München: Dr. Hubert Besner (Federführung), Dr. Florian Anselm (Corporate), Henno Groell (IP), Diana Massa (Corporate), Stephan Appt, LL.M. (IP).

Berater einsurance Agency AG:

Pöllath & Partner, München: Philipp von Braunschweig (Corporate), Carolin Vanscheidt (Corporate).

Über MLawGroup

MLawGroup ist eine hochspezialisierte Anwaltskanzlei mit Sitz in München.

Wir beraten unsere Mandanten in drei Arbeitsbereichen:

- Komplexe M&A- und Technologie-Transaktionen
- Rechtliche Beratung von Technologie- und Medienunternehmen
- Venture Capital Transaktionen.

Unsere nationalen und internationalen Mandanten sind Technologie- und Medienunternehmen unterschiedlichster Größe aus den Bereichen: Automotive, Biotechnologie, Entertainment, Halbleiter, IT, Internet, Medien, Telekom und Werbung.

Unsere Mandanten vertrauen uns vor allem wegen unserer hoch qualifizierten Beratung, unserer Branchenfokussierung sowie unserer internationalen Erfahrung.

For more information about MLawGroup
please contact:

MLawGroup
Dr. Hubert Besner
hubert.besner@mlawgroup.de
Tel. +49 89 24 213 0
www.mlawgroup.de

Für weitere Informationen zu MLawGroup
wenden Sie sich bitte an:

MLawGroup
Dr. Hubert Besner
hubert.besner@mlawgroup.de
Tel. +49 89 24 213 0
www.mlawgroup.de
